
Od: Karol Szymura <karolszymura1@gmail.com>
Data: 2019-06-21 21:07:08+02

Do: rada.miasta@um.rybnik.pl

Temat: 2019/126616 - Interpelacja w sprawie ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy Wielopolskiej/ rzeki Ruda (Od: Karol Szymura
<karolszymura1@gmail.com>)

Sprawa: BR.0003.271.2019

Szanowny Panie Prezydencie, 
Wiele ścieżek rowerowych napawa mnie radością inne zaś spotykają się z różnymi komentarzami mieszkańców. Jednocześnie myśle o
rozwoju miasta w sferze rekreacyjnej oraz poprawy bezpieczeństwa. Droga Wielopolska często uczęszczana jest przez rowerzystów.
Dopuszczalna prędkość jest łamana przez kierowców. W związku z czym odległość wyprzedzania pomiędzy rowerzystą, a pojazdem
jest zbyt mała. W związku z tym proszę o przeanalizowanie sprawy i budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy wielopolskiej, bądź co
wydaje się wstępnie lepszym i ciekawszym rozwiązaniem polepszenia warunków jazdy wzdłuż rzeki Ruda na odcinku od skrzyżowania
ulicy Mikołowskiej, do ronda Larissa, by tam skierować ruch rowerowy. Proszę o rozważenie tej propozycji i przeanalizowanie
powyższych aspektów w planach na budżet 2020. 
 
Z wyrazami szacunku, 
Karol Szymura 
Radny Miasta Rybnika
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